Acacia Tree Nursery School Waldorf Kindergarten in South Africa

www.acaciatreenurseryschool.org



Unser Kinder haben ein Picknick draußen mit den Lehrern.

Our Children having a picnic outside with the teachers.



Besonders unsere Mädchen verkleiden sich gerne als Prinzessinnen.

Especially our girls like to dress up as princesses.



Aber nicht nur die Mädchen verkleiden sich. Auch Ngcwele (5) liebt es sich als Prinz zu verkleiden.

Not only the girls like to dress up. Also Ngcwele (5) loves to dress as a prince



An diesem Tag haben wir den Geburtstag von unserem großen Mädchen Avuya, welche 6 wurde, gefeiert.

At this day we celebrated the birthday of our big girl Avuya, who turned 6.



Inthle (5) und Esona (6) lesen zusammen ein Buch.

Inthle (5) and Esona (6) are reading a book together.



Athandwa (4) und Lubambo (5) testen sich selbst und probieren so viele Rucksäcke wie möglich zu tragen.

Athandwa (4) and Lubambo (5) testing themselves and look how many bags they could carry.



Ukho (5), Inam (6) und Esona (6) machen im Schatten ein Nickerchen, als draußen sehr heiß war.

Ukho (5), Inam (6) and Esona (6) are taking a nap outside in the shade during a hot day.



Unsere Schulleiterin Mama Velizwa geht mit den Kinder spazieren um die Pferde zu besuchen.

Our headteacher Mama Velizwa is taking the children for a walk to the horses.



Amyoli (5) baut zusammen mit Athandwa (4) Sandburgen.

Amyoli (5) is building sand castles together with Athandwa (4).